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JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2024. június 19-ei, munkaterv szerinti 

üléséről 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

  

Jelen voltak: Gyuga Mihály József korelnök, Fehérdi Zsuzsanna, Kindl Attila, Molnár István, Rapcsák 

György és Sólyom Jöran bizottsági tagok  

Távol volt:  Babai János bizottsági tag 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Gyuga Mihály József korelnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 óra 6 perckor 

megnyitotta. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 6 fő jelen volt.  

Ismertette az ülés napirendi pontjait. Javaslatot tett a tárgyalandó előterjesztésekre és azok tárgyalási 

sorrendjére.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

100/2024. (VI. 19.) határozata  

a napirendről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága a 

2024. június 19-ei, munkaterv szerinti ülésén a napirendi pontokat a következő sorrendben tárgyalja: 

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2024. június 27-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Beszámoló az önkormányzati bérlakások 2024. I. félévi hasznosításával kapcsolatos feladatokról 

− Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

2. A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

− Településrendezési Terv módosítása 

3. A Képviselő-testület 2024. június 27-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- HUSK-2401 pályázati felhívás előkészítő tevékenységei 

Zárt ülés: 

4. Malom-tó fejlesztéssel kapcsolatos döntések 

Nyílt ülés: 

5. A Képviselő-testület 2024. június 27-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. II. félévi támogatás módosítása 

6. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. június 27-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Beszámoló az önkormányzati bérlakások 2024. I. félévi hasznosításával kapcsolatos feladatokról 

Németh Gábor vezérigazgató ismertette az előterjesztést. 

Árva Ferenc elmondta, a májusi céges beszámolóban már bemutatták az addig elvégzett feladatokat. Felhívta 

a figyelmet arra, hogy a hasznosítási szerződés alapján második félévben újra kell vizsgálni a hasznosítás 

feltételeit. 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, a táblázatban, kifejezetten olyan részt nem talált, aminél a hasznosítási 

díj elvileg az először felújított tömb miatt került be, mint a hitel ára, a lakbérek összege, minden bérleményre 
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igaz, ezekben a bérleményekben is megképződik az összeg. Látszik, negyedévente 4,4 M Ft hasznosítási 

díjként, folyamatosan csökken ez a díj. Kérdése az volt, azon túl, hogy vannak kiadatlan lakások, van-e más 

oka ennek a csökkenésnek. 

Árva Ferenc elmondta, a tulajdonos önkormányzat dönt a hasznosítás jellegéről, szokta kezelni a képviselő-

testület, van, ami szociális jellegű. Volt olyan tendencia a visszaköltöztetett lakók közül, hogy ők szociális 

jelleggel kerültek vissza. Korábbi 24 költségelvűvel szemben van 1 szolgálati és 2 szociális jellegű lakás. 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, a különböző bérleti típusú ingatlanban az ár képzésben a 

megtérülés mindenhol fix összeg-e. 

Árva Ferenc elmondta, 2022-ben elfogadta a képviselő-testület, hogy 445 Ft//m2/hó-ba kerül az üzemeltetés, 

az e feletti összeg, 455 Ft a megtérülés a tulajdonosnak. TOP-os felújított ingatlanoknál, a Móricz Zs. u. és 

Petőfi u. szociális jelleggel kerültek. 

Németh Gábor vezérigazgató hozzátette, jelenleg van két olyan lakóingatlan, ami szolgálati lakás, egyik a 

rendőrségnek van fenntartva, másik a Kossuth L utcai, annak meg kell oldani a fűtését, van 3 másik, ezekben 

jelenleg felújítás zajlik, augusztusban lesznek beköltözhetők.  

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, polémia volt, miért is tartják fenn a rendőrségi lakást, ha jön valaki, 

egy napon belül odaadják, az opciót tudja támogatni, ne várják el, hogy a lakás üresen álljon. Tudná javasolni 

a testületi ülésen, Kossuth L. utcában lakás 2 van. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, egy lakás ki van adva, pedagógus lakik benne.  

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, ebben a bizottságban 3 olyan tag volt, aki naprakész volt bármilyen 

lakóingatlannal kapcsolatban. Komoly érvek, ellenérvek hangzottak el, októberben elköszön, senki nem fogja 

tudni, miről beszélnek, évtizedekig hangzott el a testületi üléseken, örüljünk, hogy csak 10—100 M Ft-ba 

kerülnek ezek a bérlakások a városnak. Amióta tagja a bizottságnak és a testületnek, azóta nem kis része van 

abban, hogy évi 23 M Ft folyik be, ez olyan üzletág, aminek bevételt kell produkálni. A bérleti díjban benne 

kell lennie az önkormányzat által kifizetett kölcsönnek. Mikor azt mondta, hogy ennyi éven keresztül vissza 

kell kapni az összes költséget, minden volt, csak tisztességes ember nem. A következő nagy vita akkor volt, és 

nem ért meg senki. hasznos, hogy kéne működni.  Ennek eredménye, hogy befolyt ez az összeg. Akik itt 

maradnak a következő testületben, azoknak felhívta a figyelmét, ez komoly téma, vegyék nagyon komolyan. 

A szociális bérlakás fogalmat meg kell szüntetni, minden bérlakást egyformán kell kiadni, meg kell térülnie 

azoknak a beruházásoknak, amit az önkormányzat beletesz ebbe a rendszerbe. Végig kell gondolni, hogy az 

önkormányzat hogyan biztosítja ezeket a dolgokat. Ne legyen szolgálati lakás, szociális lakás külön, 

önkormányzat külön feladatkörben biztosítsa, hozzon létre olyan alapot, amiben, ha van forrás ad támogatást, 

ha nincs nem. Erre figyeljenek, sok millió Ft-ról van szó. A kéréseket, amiket az üzemeltető hoz, mérlegeljék 

és vegyék komolyan. 

Gyuga Mihály József korelnök egyetértett, hozzátette, igaz, élenjáró harcos volt a költségszintek megfelelő 

kialakításában. Kardinális véleménykülönbség volt, a fajlagos költségek elszámolási rendszere, van egy adott 

rendszer, amit nehéz átalakítani, a képviselő-testület a felelős, hogy igy alakult ki. Le kéne tenni új szerződés 

módosítást. Örült, hogy az a 23 M Ft megképződött felújítási alap, azokat a részeket próbálta az önkormányzat 

visszaszedni, szomorúan vették tudomásul, 2022-ben önálló alap volt, ez vissza vándorolt a költségvetésbe. 

Árva Ferenc elmondta, 2017-től 2022-ig 44 M Ft képződött, az elmúlt 2 évben másik 35 M Ft. 

Sólyom Jöran bizottsági tag hozzátette, van kialakult szisztéma, nem jó. Ennek a bérlakás működtetésnek 

semmi köze a 8 évvel ezelőttihez. Tudomásul kell venni, azt kell látni, jelen pillanatban a bérlakás üzemeltetés 

három költségelemen nyugszik. Az egyik, hogy fizikailag mennyiért lehet üzemeltetni, ezt bármikor össze 

lehet mérni. Ha ebben kardinális változások vannak, és jönnek, hogy nem tudják finanszírozni, emelni kell ezt 

a részét, mert a piac megemeli az árakat. Másik tétel, a megtérülési díj része a dolognak, ezt az alapján 

számolták ki, mennyi volt a felvett hitel, de felvettek másik hitelt, ezt megképezték arra az ingatlanra is, amire 

nem vettek fel. Ehhez akkor kell hozzányúljanak, ha indexálni akarják. Harmadik, hogy az ő munkájuk mibe 

kerül. Ez volt a rész, amit senki nem értett meg. Negyedik, ha ki akar venni ingatlant, annak mennyi bérleti 

díjat kell fizetni. Tudomásul kell venni, a piaci árakhoz képest sehol sem vagyunk, ezek alapján kell okosat 

kitalálni. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, nem az egész rendszer átgondolására gondolt, az OIH Zrt. 

lakásfenntartási alapdíjának, illetve a költségszerkezetre gondolt, az nem változott, ugyanazokat a költségeket 

pakolják rá, arra mondta, a piacon sokkal olcsóbbak vannak. 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, egy tömb önálló elszámolású, abban a tömbben kell a mi munkánknak 

rentábilisnak lenni. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, azért tudnak egy alacsony árat megállapítani, mert ezek a költségek 

osztódnak. 
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Sólyom Jöran bizottsági tag véleménye szerint ezt nem jól látja. Mondják meg, hogy mikor döntött a 

képviselő-testület arról, hogy az OIH Zrt. költségelszámolás modellje hogyan működjön, soha nem döntött 

erről. Van egy üzemi általános költség, ezt minden cég felosztja a tevékenységek között, nem vizsgálták meg, 

hogy az ő vetítési alapjuk jól van-e. Fő ár bevételi ágazat az önkormányzat által adott bármilyen pénz. Az ő 

felosztási alapjuk a bevétellel arányos felosztás. Egy gond van, a bérlakás rendszerben nagy bevétel van, az 

üzemi általános rész nagyobb része rakódik rá. A transzfer elem a megtérülési alap, az a munkadíj, ennek 

ellenére nem ez a felosztás, hanem a három együtt, így sok rakódik a bérlakás üzemeltetésre. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, nem volt soha szándék, hogy ezen az elszámolási viszonyon 

változtatás történjen. Egy dologgal lehet változtatni, ha a lakásszámot növelik, a frakciók programjaiban benne 

van, de komoly előre lépés nem történt. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

101/2024. (VI. 19.) határozata 

a „Beszámoló az önkormányzati bérlakások 2024. I. félévi hasznosításával kapcsolatos feladatokról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Beszámoló az önkormányzati bérlakások 2024. I. félévi 

hasznosításával kapcsolatos feladatokról” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

Árva Ferenc 16 óra 51 perckor elhagyta az ülést. 

Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens ismertette előterjesztést. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Gyuga Mihály József korelnök kérte, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

102/2024. (VI. 19.) határozata 

a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

2. NAPIRENDI PONT: A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság két ülés közötti anyagainak    

tárgyalása 

Településrendezési Terv módosítás 

Napelemes kiserőmű fejlesztési igény 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens ismertette az előterjesztést. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, le vannak határolva, dél felé lehet terjeszkedni csak.  

Németh Gábor vezérigazgató hozzátette, a helyszínnel kapcsolatban elfelejtik a Mindszenti utcánál a VÉRT 

területét, ez 22 ha, ebből 8 ha olyan, hogy lehetne oda napelem parkot telepíteni, oda kéne koncentrálni. 

Sólyom Jöran bizottsági tag véleménye szerint, ha belegondolnak, a város szívében van az a terület, oda nem 

engedne napelem parkot. 

Kindl Attila bizottsági tag kérdése az volt, Oroszlánynak mi érdeke származik abból, hogy ott napelem park 

lenne, olcsóbb lesz-e az áram, mi lesz pozitív ahhoz, hogy engedélyezzék. 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, ha megnézik, ez a cég úgy működik, hogy felvásárol területeket, utána 

kényszeríteni próbálja a várost. Előzőleg karakán módon ellenszegültek, de a gazdák azt akarták, legyen 

napelem park. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, a bizottság tudomásul veszi a 0265/3 helyrajzi számú ingatlanon 

napelem park létesítést, a másik területen, amely a rendezési terv módosítását igényli, a 0261/1 helyrajzi számú 
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ingatlanon nem támogatják a Településrendezési Terv módosítását. Kérte, aki ezt elfogadja, kézfelemeléssel 

jelezze. 
További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

103/2024. (VI. 19.) határozata 

Településrendezési Terv módosításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága:  

1. Tudomásul veszi az oroszlányi 0265/3 helyrajzi számú ingatlanra tervezett napelemes kiserőmű telepítését. 

2. Az oroszlányi 0261/1 helyrajzi számú ingatlanon tervezett napelemes kiserőmű telepítése céljából nem 

támogatja a Településrendezési Terv módosítását. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök. 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, javasolják, a képviselő-testület vizsgálja meg annak lehetőségét, hogy 

a város közigazgatási határain belül további napelem parkok zöldterület kárára ne létesüljenek. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

104/2024. (VI. 19.) határozata 

napelem parkok létesítéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

javasolja, hogy a Képviselő-testület a továbbiakban ne támogassa további napelemes kiserőműveknek a város 

közigazgatási határain belül, mezőgazdasági célú, zöldterületek kárára történő telepítését. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, lenne egy rendkívüli ülés július 17-én 16 órakor az 

új TrT megalkotásával kapcsolatban. 

3. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. június 27-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

HUSK-2401 pályázati felhívás előkészítő tevékenységei 

Imrő János pályázati referens ismertette az előterjesztést. Elmondta, turisztikai fejlesztés a célja. Azt kérik 

a bizottságtól, abban döntsön, hogy a polgármester melyik irányban képviselje Oroszlányt. Az a kérdés, hogy 

a Haraszthegy programhoz legyen hozzá igazítva, vagy a Malom-tó irányába menjenek el, augusztus végére 

meghatározott irány legyen. 

Gyuga Mihály József korelnök javasolta, a Bányászati Múzeum turisztikai bővítése lehetne, az oda vezető 

út kiépítését is tartalmazhatná. Olyan szállásoltatás megvalósítása lehetne, mint pl. mobilház jelleg, lakóautók. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag kérdése az volt, nem lehet-e két pályázatot beadni. 

Imrő János pályázati referens elmondta, nem lehet.  

Németh Gábor vezérigazgató kérdése az volt, mennyire kell turisztikai szemléletűnek lennie. 

Imrő János pályázati referens elmondta, turisztikai jellegű, nem kell mindennek rentábilisnak lennie.  

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, ha számokat kell generálni, az a probléma. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag véleménye szerint a Bányászati múzeumban van potenciál. 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, a jelenlegi KRESZ pályára hangfogó és nézőtér kialakítása is lehetne, 

ha lenne ott egy szabadtéri színpad, lenne sok néző. 

Gyuga Mihály József korelnök hozzátette, ilyen színpadot nem csinálna többet. 

Kindl Attila bizottsági tag véleménye szerint az emberek szívesebben mennek szabadtéri színpadra. 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, Miaván van egy nagyon jó szabadtéri színpad, ott 40 ország szokta 

képviseltetni magát. 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, a Bányászati Múzeum ötlete jó lenne, az utat is megcsinálhatnák, 

azt tudná támogatni. Kérte, aki támogatja, hogy a célterület a Bányászait Múzeum legyen turisztikai 

szállásoltatás céllal, útfejlesztéssel, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

105/2024. (VI. 19.) határozata 

a „HUSK-2401 pályázati felhívás előkészítő tevékenységei” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

támogatja, hogy a „HUSK-2401 pályázati felhívásban a fejlesztési célterületének a Bányászati Múzeum 

jelenleg hasznosítatlan területeit jelöljék ki turisztikai szállásoltatási céllal, továbbá a megközelítő útszakaszok 

fejlesztését. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök 

 

ZÁRT ÜLÉS 

17:40-17:47 között 

 

5. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. június 27-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. II. félévi támogatás módosítása 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, nem tudja, mi alapján készült ez az előterjesztés, ezzel kapcsolatban 

írt egy észrevételt, hogy a jelenleg érvényben lévő szerződés szerint a sporttelep üzemeltetésére két 

szervezetnek van szerződése, az üzemeltetési feladatokat a LÜN Kft. végzi, a hasznosítást az OIH Zrt. végzi. 

Nem érti, az OSZE ezért miért kap pénzt. 

Gyuga Mihály József korelnök javasolta, a bizottság ezen összeg átadását nem támogatja, az eljárás 

módszerével nem ért egyet, hiszen erre a feladatra Oroszlány városnak megfelelő cége van, és azon belül 

kívánja ezt a fejlesztést megvalósítani. Kérte, aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságának 

107/2024. (VI. 19.) határozata 

„Az OSZE Labdarúgó Szakosztály 2024. II. félévi támogatás módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottsága 

ezen összeg átadását nem támogatja, az eljárás módszerével nem ért egyet, erre a feladatra Oroszlány városnak 

megfelelő cége van és azon belül kívánja ezt a fejlesztést megvalósítani. 

Felelős:  Gyuga Mihály József korelnök. 

6. NAPIRENDI PONT: Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, a József Attila utca 9-nél a csatorna fedél megsüllyedt, azt kérik 

szintbe hozni. Kérdése az volt, a Táncsics M. u. buszmegálló létesítésével, ami a zöldséges oldalánál van, arról 

van-e információ. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, várják a hitelt, van rá árajánlat. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag kérdése az volt, van-e mód arra, hogy a zöldségessel szembeni Táncsics 

M. utcai buszmegállón meg legyen cserélve az átlátható oldal és plakát, mert volt olyan idős ember, akit 

otthagyott a busz, mert nem látta.  

Gyuga Mihály József korelnök elmondta, a Rákóczi F. úton nincs mozgáskorlátozott parkoló, kérdés, hogy 

pl. a posta előtt ki lehet-e alakítani egyet. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, nem, mert a közútkezelőé az út. 

Gyuga Mihály József korelnök kérdése az volt, a Ponty utcában van-e lehetőség rá, hogy aszfaltos legyen. 

Kindl Attila bizottsági tag elmondta, lehet, csak az önkormányzatnak nincs pénze. 

Gyuga Mihály József korelnök hozzátette, ha az utat nem csinálják meg, a területet sem tudják fejleszteni.  

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, meg kell terveztetni, a vizet is el kell tudni vezetni. 

Kindl Attila bizottsági tag elmondta, a kertes részeknél nem tanácsos aszfaltozni, az autósok gyorsan 

mennének, a miliő romlani fog, a gyerek sem tudnának játszani, klímavédelmi szempontból sem javasolt. 
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Bartalus László osztályvezető elmondta, nincs ott semmi infrastruktúra, ivóvíz, stb. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag kérdése az volt, murvázásra nincs-e mód. 

Bartalus László osztályvezető elmondta, korábban mart aszfaltra lett a beépítve. 

Bartalus László osztályvezető tájékoztatta a bizottságot, hogy Oroszlány Város Óvodái intézményvezetője 

megkereste a hivatalt, és kérte a hitelkeret terhére tervezett Brunszvik óvoda tetőszigetelésének soron kívüli 

elkészítését. A pénzügyi forrás megteremtése érdekében előterjesztés fog készülni a Pénzügyi Bizottság 

ülésére.  

Gyuga Mihály József korelnök kérdése az volt, januárban ezt nem tudták? 

Bartalus László osztályvezető elmondta, tudták, azért van benne a hitelkeretben. 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Gyuga Mihály József korelnök a bizottság ülését 18 óra 4 perckor 

bezárta. 

K.m.f. 

 Gyuga Mihály József    

 korelnök   bizottság tagja 


